
Protokoll fört vid styrelsemöte för U-Schack den 20 maj 1999 i
samhällighetslokalen, Flitiga Lisas väg 55 i Västerås

Närvarande:
Gert Åkerman (ordförande) Åke Lindén (kassör)
Christina Einarsdotter Per Hedlund
Berndt Holmqvist Mikael Didriksson
Gun-Britt Sirén Rasmus Myklebust (från punkt 5)

§ 1. Sammanträdets öppnade
Ordförande Gert hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 2. Val av sekreterare
Styrelsen utsåg Gun-Britt Sirén till sekreterare.

§ 3. Godkännande av dagordningen
Punkt 11 flyttades till 12 och punkt 11 blev Inköp av videofilm

§ 4. Godkännande av föregående protokoll
Styrelsen justerade 2 protokoll, dels det i december samt det i februari. Styrelsen
godkände båda föregående protokollen.

§ 5. Ekonomisk redovisning
a) Styrelsen gick igenom den ekonomiska redovisningen. Det såg ljust ut och styrelsen

godkände den.
b) Styrelsen diskuterade budgetförslaget för verksamhetsår 99/00. En justering

angående sommarlägret ska göras, det ska vara en inkomst på 30.000 kr samt en
utgift på 30.000 kr, så summan blir plus minus noll.

c) SM i Lidköping samt skol-SM i Skara vill hyra klockor och spel. Styrelsen
diskuterade priset. Tidigare har det varit 20 kr för klockor och spel. Det bör vara en
högre summa för Lidköping och andra som hyr en längre tid. Åke fattar beslut om
hyran.

§ 6. Material för verksamhetsberättelse
Gert tog upp med styrelsen vilket innehåll det skulle vara i årets verksamhetsberättelse.
Styrelsen enades om den bör se ut på följande sätt;
1.) Rubrik 2.) Vinnande schackfyranlag 3.) Sammanfattning 4.) Medlemsaktiviteter 5.)
Schackfyran 6.) Schack 5-6an 7.) Kurs och läger 8.) Individuella DM 9.) Skollag-DM
10.) Arosträffen 11.) Virsbodraget 12.) Skollag MM 13.) Västeråsdraget 14.) Blixt och
Dunder 15.) Fyrmästaren 16.) Styrelsen och möten 17.) Inventarieförteckning 18.)
Ekonomisk redovisning 19.) Revisionsberättelse.
Styrelsen diskuterade i denna punkt även utskick som ska innehålla;
verksamhetsberättelse, föregående protokoll och kalender. Rasmus som ska på
Mälardalens Schackförbunds kongress bör få med sig 20 ex.

§ 7. Tävlingskommittén
Ingen från tävlingskommittén var närvarande vid styrelsemötet. Berndt rapporterade
från Västeråsdraget där ca. 60 deltog. Tävlingskommitten har skött sitt jobb bra under
det gångna året. GP sköttes väldigt bra.
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§ 7b. Schackfyrankommittén
Christina rapporterade att länsfinalen sköttes väldigt bra. Dock var det sämre med
riksfinalen. Schackfyrankommittén reagerar väldigt starkt över det bemötande de fått
bl.a. från Stockholm. Det finns regler som säger att 4 lag från Stockholm är välkomna
att delta i riksfinalen. Nu kom det 8 lag, 4 lag deltog utom tävlan. Christina
rapporterade att det har varit skriverier med brev och massmedia över detta förfarande.
Detta trots att ordföranden i Stockholms schackförbund själv har varit med och skrivit
dessa regler. Christina meddelade att hon avgår som sammankallande från
schackfyrankommittén på grund av all denna turbulens. Riksfinalen i Västerås går en
osäker framtid till mötes eftersom U-Schack i dagsläget inte kan garantera att det går att
nyanskaffa folk till schackfyrankommittén.
Styrelsen beklagar att sammankallande avgår och ställer sig kritiskt mot Stockholm och
deras sätt att bemöta schackfyrankommitten och de reglerna som finns.

§ 8. Utbildningskommittén
Per rapporterade från verksamheten. Lägren har under det gångna året haft 73 deltagare
som högst, vilket är en högre siffra än vad det varit på mycket länge.

§ 9. Material till utskick
Utgår. Är redan noterade i §6.

§ 10. Rapport från riksfinalen och besöket från Vitryssland
Allt har fungerat väldigt bra med besöket från Vitryssland. Den övriga rapporteringen
från riksfinalen ingår i rapport från schackfyrankommittén.

§ 11. Inköp av videokassett
Jonas Höijer har spelat in en videofilm från riksfinalen på drygt 5 min. Videofilmen
skulle ha kostat 5.000 kr för U-Schack.
Beslut: Styrelsen skickar tillbaka filmen till Jonas och överlåter till
schackfyrankommittén att avgöra om man ska köpa filmen. Om det finns intresse av ett
köp måste det till vissa justeringar som tex. någon som berättar samt textning på vissa
delar. Styrelsen anser inte att filmen är värd 5.000 kr i dagsläget och är inte intresserad.
Schackfyrankommittén funderar även på om de ska erbjuda skolschackkommittén som
ansvarar för riksfinalen att köpa den. De kan då erbjuda hela landet att ta del av filmen.

§ 12. Övriga frågor
Styrelsen hade inga övriga frågor.

§ 13. Avslutning och beslut om nästa möte
Nästa möte bestämdes till söndag 15/8 kl. 18.00.
Gert tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Ordförande Sekreterare
Gert Åkerman Gun-Britt Sirén


